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YHDISTYKSEN HALLITUKSEN KOKOUS #5/2023 
 

Paikka ja aika: Teams 28.8.2023 klo 14:02-15:06 
Läsnä: Heikki Tuominen (pj), Tomi Laitinen, Teemu Maaniitty, Jyri Lehto, Jukka Husari, Elina Mannila, Noora Rajala, 

Jarkko Iivarinen (siht) 
 
 
1. Kokouksen avaus 

- Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 14:02 

 
2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

- Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

 
3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

- Hyväksyttiin edellisen kokouksen (5.6.2023) pöytäkirja.  

 
4. Jäsenasiat 

- Tiedoksi. Tuiketiedote #1/2023 on jaettu jäsenille 20.6.2023. 
- PRH:n ilmoitus tehty ja yhdistyksen tiedot saatettu ajan tasalle. 
- Jäsenmaksulaskuja lähetetty 22.6.2023 alkaen. Seuraavien jäsenten sähköpostit eivät toimi eikä niitä ole 

saatu päivitettyä, joten heitä ei ole tavoitettu: 
o Ilpo Hovi, maksanut jäsenmaksun viimeksi v2020, sähköpostiosoitteensa ei toimi, eläköitynyt? 
o Eira Kotoneva, ei enää GE:llä töissä. 

▪ Yritetään saada yhteys Facebookin kautta. 
- Jäsenhakemuksia on saapunut 1 kappale, suosittelijat ovat jäseniä. Hyväksyttiin jäseneksi: 

o Katja Möttönen (Kajaani), suosittelijoina Jarkko Iivarinen ja Jesse Alatalo 
- Kaksi varsinaista jäsentä on pyytänyt päästä varsinaisesta jäsenestä eläkeläisjäseneksi. Hyväksyttiin 

varsinaisten jäsenten siirtyminen eläkeläisjäseniksi: 
o Heikki Minn, eläkkeellä 1.12.2021 alkaen, tekee alan tutkimustyötä 
o Mika Teräs, eläköitynyt mutta jatkaa tutkimustyötä, maksaa vielä tämän vuoden jäsenmaksun ja 

pyytää eläkeläisjäsenyyttä vuoden 2024 alusta 
- Kaksi varsinaista jäsentä oli pyytänyt eroa jäsenyydestä. Ero hyväksyttiin: 

o Johanna Nopanen 
o Eeva Boman 

- Yhdistyksen sääntöjen mukaan jäsen voidaan erottaa, mikäli hän ei ole kolmena peräkkäisenä vuotena 
kehotuksesta huolimatta suorittanut jäsenmaksuaan. Jäsenmaksulaskut lähetetään aina kesällä ja 
muistutuslaskut syksyllä. Päätettiin jatkossa erottaa keväisin (hallituksen kokouksessa #2 tai #3) sellaiset 
varsinaiset jäsenet, joilla on edellisenä syksynä täyttynyt kolme vuotta maksurästejä. Käsiteltiin 
seuraavien henkilöiden jäsenmaksurästejä: 

o Ilpo Hovi (ISSHP), 2v, maksamatta 2021 lähtien (sähköposti ei tiedossa) 
▪ Mikäli jäsenmaksua ei saatu seuraavaan hallituksen kokoukseen, erotetaan 

jäsenyydestä. 
o Pauliina Luoto (Turun PET-keskus), 3v+, maksamatta ainakin 2020 lähtien 

▪ Erotetaan jäsenyydestä. Ei ole enää isotooppialalla. 
o Miia Pitkonen (HUS), 2v, maksamatta 2021 lähtien 

▪ Vapaalla. Lasku osoitteeseen: miia.pitkonen@gmail.com 
o Heidi Vilpas (TAYS), 2v, maksamatta 2021 lähtien 

▪ Aikoo maksaa rästit. 
o Mirka Mertanen (KYS), 3v+, maksamatta ainakin 2020 lähtien 

▪ Erotetaan jäsenyydestä. Saksassa töissä, ei alalla. 
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o Matti Kortelainen (KYS), 2v, maksamatta 2021 lähtien 
▪ Seurataan tilannetta 2024 kevääseen. 

o Anu Hartikainen (KYS), 3v+, maksamatta ainakin 2020 lähtien 
▪ Erotetaan jäsenyydestä. 

o Eveliina Vesinen (HUS), 3v+, maksamatta ainakin 2020 lähtien 
▪ Odotetaan seuraavaan kokoukseen. Häneen on oltu yhteydessä. 

- Tiedoksi hallitukselle. LRY:llä on DanskeBankin verkkolaskutus käytössä. Jos tulee tarvetta tehdä 
verkkolaskuja, yhteys rahastonhoitajaan. Esimerkkinä osa kannatusjäsenistä suosittelee 
verkkolaskutusta ja moni HVA haluaa isotooppipäivien osallistumismaksulaskut verkkolaskuna. 

 
5. Matka-apurahat 

- Edellisessä kokouksessa hyväksyttiin yhdeksän matka-apurahaa ehdollisesti ja yksi hoitajan matka-
apuraha. Hakijoista 7/10 täyttää matka-apurahaehdot pöytäkirjan laatimispäivänä (ilmoitus hyväksytystä 
abstraktista tai hakijana hoitaja). Sihteeri tiedustelee viimeiseltä kolmelta abstraktin tilannetta. 

o Tilannepäivitys kokouksen jälkeen (20.9.): 9/10 hakijoista täytti hakuehdot. Yksi hakija perui 
esityksensä. 

- Uusia apurahahakemuksia oli saapunut yksi kappale: 
o Imran Waggan (Turku), hakee 907€, posteri, International congress of parkinson’s disease and 

movement disorders, 27.-31.8.2023, Tanska 
▪ Päätettiin myöntää matka-apurahaa 500€. 

- Lisätään matka-apurahaohjeisiin maininta, että tyypillisesti myönnetään enintään 500€. 
- Matkakertomuksia ei ole saapunut. 

 
6. Kerhojen ja delegaattien kuulumisia 

- Käytiin fyysikko-, kemisti-, lääkäri- ja hoitajakerhon tilanne läpi 
o Kemistikerholla oli lyhyt koulutus Teamsissä 25.8. 
o Lääkärikerhon Whatsapp-ryhmää ei ole ilmeisesti vielä perustettu. Heikki tiedustelee Satu 

Pukkilalta asiasta. 
- Saksasta German Society for Nuclear Medicine ( www.nuklearmedizin.de/ ) nuorisokomitea on 

tiedustellut, onko LRY:llä nuorten ammattilaisten edustajaa. (EANM luokitteli nuoren ammattilaisen alle 
38-vuotiaaksi.) Saksalaiset pyrkivät keräämään tietoa eri maista nuorten ammattilaisten 
järjestäytymisestä ja perustamaan nuorten ammattilaisten verkoston. 

o Noora lähtee nuorisoedustajaksi.  
o Päätettiin pyrkiä jatkossa jyvittämään yksi hallituspaikka erikoistuvalle lääkärille, fyysikolle tai 

kemistille. Hän voisi olla jatkossa myös yhteyshenkilö LRY:n erikoistuvien suuntaan. 
 

7. Tulevia koulutustapahtumia 
- Radiofarmasiapäivä Helsingissä 12.10.2023 

o Kutsut ja ilmoittautumisohjeet jaettu 2.8. jäsenille ja verkkosivujen kautta. 
o Järjestelyt hyvällä mallilla. 
o Ilmoittautuneita kohtuullisen vähän (17 kpl). Jaetaan tietoa uudestaan jäsenille ja painotetaan, 

että osallistua saa, vaikkei ole LRY:n jäsen. Pyydetään jäseniä jakamaan tietoa yksiköissään. 
- STUK:lla on 2 verkkoseminaaria syksyn 2023 aikana. Tiedote jaettu sähköpostitse hallitukselle ja kerhojen 

yhteyshenkilöille, sekä lisätty verkkosivuille. 
o to 7.9.2023 klo 14-15:30  
o to 30.11.2023 klo 14-15:30 

- Isotooppipäivät Tampereella to-pe 23.-24.5.2024 Tampere-talolla 
o Ohjelman ensimmäinen luonnos valmis. 
o Tilat on varattu. 
o Yrityksiin aletaan ottaa kohta yhteyttä. 
o Syksyllä tehdään tilakatselmus. 
o Järjestelyt hyvin aikataulussa. 

http://www.nuklearmedizin.de/
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8. Muut asiat 

- Päätettiin muistaa hallituksen jättäneitä Jukkaa ja Heidiä 100€ Lippu.fi:n lahjakortilla. Teemu ostaa ja 
postittaa. 

- Eero Hippeläinen toivoi hallitukselta ehdotuksia ja ideoita nettisivujen kehittämiseksi. Hän voi jatkossakin 
olla hallituksen apuna kehittämässä nettisivuja. 

o Akuuttia muutostarvetta ei ole. Pidetään Eeron tarjous mielessä. Tarvetta voi tulla esim. 
isotooppipäivien yhteydessä. 

- Vuosikokouksessa hallitukselle esitettiin varmistettavaksi, että yhdistyksen jäsenille maksettavat, Curium 
Finlandin sponsoroimat, stipendit voidaan edelleen jakaa toimintamallilla, jossa stipendit maksetaan 
palkituille yhdistyksen kirjanpidon kautta. 

o LRY:n stipendien summat ovat niin pieniä, ettei veroseuraamuksia aiheudu. Jatketaan vanhaan 
malliin. 

- Keskusteltiin, onko LRY:n jäsenien joukossa edustajia Suomen kaikista isotooppiyksiköistä. Tietoa ei ollut. 
Pyritään keräämään lista jokaisen yksikön yhteyshenkilöistä. Pidetään yhteyshenkilölista hallituksen 
tietona ja lisätään nettisivuille maininta, että sihteeriltä saa yhteyshenkilöiden tietoja tarvittaessa. 
Sihteeri selvittää yksiköiden yhteyshenkilöt. Kunkin sairaalan isotooppiyksikön edustaja riittää. HUS:ssa 
on paljon isotooppitoimintaa, joten sieltä saattaa tulla pari yhteyshenkilöä. 
 

9. Seuraava kokous 
- Teams ma 16.10.2023 klo 14-15:30 

 

10. Kokouksen päättäminen 
- Puheenjohtaja päätti kokouksen 15:06 


